
Zápis a usnesení z Komise Zdravých měst a Agendy 21 ze dne 25.11. 
2019  

Komise Zdravého města a místní Agendy 21  
Zápis z jednání ze dne 25.11. 

2019  

Termín jednání: 25.11. 2019 v 14:00 
hodin  

Místo: Terezián – zasedací místnost  

Prezence: konstatováno, že je přítomna nadpoloviční většina 
členů, komise je usnesení schopná 

Přítomni: Andrea Sasková,Kateřina Třešňáková, p. Výborná, Karolína Vejmělková, Mirka 
Tlučhořová,  p. Danielová 

Omluveni: p.Mottlová 

Neomluveni: p. Jedličková,  

Hosté:  Denisa Wacková (koordinátorka Zdravých měst, komunitního plánování, 
PaRo)  

 
Zapsala: Denisa Wacková 
Schválila: Andrea Sasková  

1. Workshop rodinné politiky v Karlových Varech 

Paní Tlučhořová informovala o své účasti na workshopu rodinné politiky v Karlových Varech a 
působnosti rodinné politiky. Informovala, že Mariánské Lázně by byly třetím městem v 
Karlovarském kraji, které by bylo členem. Kraj bude nabízet různé dotace na podporu rodin, 
zlepšení rodinné situace, podpora zájmů. Paní Tlučhořová by ráda zahrnula do této podpory od 
kraje i seniory. Ráda by se zapojila do soutěže, kterou bude Karlovarský kraj k tomuto tématu 
pořádat, ale namítla, že je třeba, aby mělo město koncepci rodinné politiky nastavenou. S paní 
Vejmělkovou budou koncepci připravovat tak, aby podpořily život rodin ve městě. Paní 
Vejmělková namítla, že bude potřeba, aby se o koncepci rodinné politiky starala koordinátorka 
komunitního plánování. Paní Tlučhořová by ráda využila ohlasů na Mariánské Lázně, jakožto na 



město seniorů a ráda by z toho udělala výhodu a vytvořila město pro seniory a rodiny s dětmi, 
protože nabízí čisté životní prostředí a tím podporu zdravého vyrůstání dětí.  

2. Průběh PaRo 

Koordinátorka informovala o tom, jak probíhá kontrola návrhů projektů do participativního 
rozpočtu. Také informovala o návrzích jako takových a o následném průběhu. 

3. Možnost pořádání akce Dny Zdraví 

Koordinátorka předala informace k možnosti uspořádání akce Dny Zdraví pod záštitou 
NSZM. Zjistí, zda je možné využít dotace z karlovarského kraje a domluví se s paní 
Nejedlou ze SZÚ na tom, co je potřeba k uspořádání. Na příští setkání komise přinese 
informace. 

4. Organizace setkání Skutečně zdravá škola 

Koordinátorka navštívila konferenci Skutečně zdravá škola a informovala komisi o jejím 
průběhu. Zde také kontaktovala zástupkyni organizace paní Kallmünzerovou, zda by byla 
ochotna uspořádat setkání v Mariánských Lázních. Komise se dohodla na uspořádání 
setkání pro ředitele a vedoucí jídelen ZŠ a MŠ  v Mariánských Lázních. Andrea Sasková se 
domluvila s koordinátorkou, že se spolu sejdou s DSO Mariánskolázeňsko v otázce 
financování setkání.  

       5. Úkoly z minula 

Paní Třešňáková zjišťovala  informace o využití prostoru pro setkávání seniorů u paní 
Havrdové- dům Chopin s negativním výsledkem, vzhledem k tomu, že město využívá prostor 
pro sklady. Paní Výborná navštívila městskou knihovnu, kde by se setkávání také mohlo 
konat. Namítla, že je zde sice prostor, ale muselo by se zde investovat, aby byla místnost 
funkční. Paní Tlučhořová prohlásila, že bychom zde mohli využít dotací z krajské rodinné 
politiky. Také ji napadl prostor vedle Optiky na Chebské ulici. Paní Sasková namítla, 
abychom řešili otázku místa konání podle případné zpracované koncepce a možnosti získání 
financování z grantů souvisejících s programy Obec přátelská rodině a Obec přátelská 
seniorům. 

 
Komise byla ukončena v 15:45. 


